
Zápis z porady vedení konané dne 9. 11. 2015 

Přítomni: Šrubařová, Malinka, Regner, Novotná Buršíková, Bartošek, Kohoutková, Vičar, 

Dostál, Rebok 

Omluveni: Křenek, Matyska 

1. Kontrola úkolů 

– Divizní zašlou Vičarovi seznam významných partnerů, s nimiž spolupracují na 

projektech, do středy 11. 11.  

– Schůzka s doc. Duškem proběhne v pátek 13. 11. od 10:30.  

– Byla zveřejněna aktualizace provozního řádu počítačových sálů 

https://is.muni.cz/auth/do/1492/49846192/smernice_rady/56018245/59943095/ 

– Malinka s ředitelem vyřeší nevyhovující sezení divize DVUI v 1. patře na Botanické.  

 

2. Elektronické schvalování v ISEP 

– Kohoutková informovala, že dnes bude na odbor výzkumu odeslán návrh dopisu pro 

hospodářská střediska, nabízející k použití nový systém pro elektronické schvalování 

v ISEP.  

– Pracovníci budou zaškoleni a podle své vůle mohou začít systém zkušebně používat. 

Kohoutková požádala o součinnost naše oddělení projektové podpory. 

 

3. Interakce s CESNETem  

– Na základě účasti na Klubu ředitelů CESNETu Malinka konstatoval, že nejsme 

dostatečně informováni o činnostech CESNETu a možnostech, jak využít jejich 

znalostí a dovedností.  

– Malinka zašle na základě získaných informací swot analýzu, 23. listopadu proběhne 

schůzka divizních, vyhodnotí, co je pro nás zajímavé a přínosné. Důraz by měl být 

kladen na témata, která by mohla být zajímavá i pro jiné vysoké školy, kupř. otázka 

bezpečnosti na školách.  

– Z diskuse vyplynulo, že je potřeba zlepšit komunikaci s CESNETem, pořádat 

pravidelná setkání alespoň jednou za čtvrt roku.  

 

4. Různé  

– Vičar rozešle zaměstnancům informace o možnosti návštěv kina Scala.  

– Tento a příští týden proběhne schůzka s LVT, divizní zváží, kdo by se od nich měl 

zúčastnit.  

– Bartošek informoval, že byla ukončena pilotní fáze Munipedie, vzniklo prostředí pro 

vkládání informací a zpracována modelová sada hesel. Vůči technickému řešení 

nejsou výhrady, problém je v zajištění obsahu. O budoucím směřování munipedie 

rozhodne vedení MU po zhodnocení pilotní fáze.  

– Ve čtvrtek proběhlo první interní kolegium v rámci ÚVT, na němž byla představena 

divize komunikační infrastruktury. Tato kolokvia by měla být zaměřena na zlepšení 

informovanosti lidí na ÚVT o činnosti v ostatních divizích, o chystaných i 

https://is.muni.cz/auth/do/1492/49846192/smernice_rady/56018245/59943095/


probíhajících projektech. Účast je na zvážení každého pracovníka, prezentace 

z kolokvií budou vystaveny na ústavní wiki.  

– Vičar požádal, aby mu byly zasílány veškeré texty/dokumenty, kde se píše o ÚVT.  

– Kohoutková požádala Regnera o spolupráci při průzkumu, jak uživatelé různých typů, 

včetně akademiků, pracují s INETem (kupř. podpisová kniha) a s ISem.  

– Šrubařová informovala, že se připravuje nová směrnice pro zpracování úředních 

dokumentů na univerzitě. Práce se směrnicemi bude vázána na úřadovnu. Na ÚVT 

dosud funguje centralizovaný model, po vydání této směrnice bude nutné, aby se 

základy práce v úřadovně naučili alespoň členové vedení.  

– Malinka informoval, že probíhají tři velké migrace, případné problémy okamžitě 

hlásit.  

– Výměny firewallů dopřesní Kohoutková s Rebokem, v případě potřeby podpory na 

úrovni OS budou kontaktovat M. Lebedu. 

– Řešení systému identit – bylo konstatováno, že se paralelně řeší více větví problému 

bez dostatečné komunikace mezi skupinami, chybí tedy kontext a společný pohled na 

chystané řešení. Je třeba svolat schůzku a vyjasnit nejasnosti ohledně principiálního 

návrhu a již známých technických omezení na straně odběratelů, např. guest manager, 

zabezpečovačky apod. Schůzku svolá ředitel, stanovení termínu do 20. 11.  

– Návrhy odměn z projektů musí být hotovy do 16. listopadu, divizní si připraví také 

podklady pro divizní odměny. Vojtová pošle kolem 19. potřebné podklady 

z personalistiky. 

– Ve čtvrtek 17. prosince proběhne od 15:10 školení BOZP a PO, následovat bude 

vánoční večírek.  

– Šrubařová připomněla, že je třeba do konce roku dočerpat veškerou dovolenou.  

– V pondělí 16. 11. se neuskuteční kolegium z důvodu čerpání dovolené většinou členů.   

 

 

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Otto Dostál 

Zástupce ředitele pro vědu a 

výzkum 


